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Notulen GMR 
Subtitel 240201_GMR202 

Datum 01-02-2024 

Tijd 19:30 - 21:30 

Locatie VUUR, Reduitlaan 31 Breda 

Voorzitter Marloes Mikx 

 

  

0 

19:30 

Agenda en opening 

 

1 

19:35 

Notulen vaststellen 

 

Notulen: 

Toevoegen aan notulen: Pablo van der Valk is adjunct directeur bij Ons SBO.  

Na deze toevoeging zijn de conceptnotulen van 9 december jl. vastgesteld. 

 

1.1 

 

Actie en besluitenlijst 

 

Notulen: 

Geen opmerkingen. 
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19:40 

Mededelingen (mondeling) 

 

Actiepunten: 

GMR-MR bijeenkomst 

 

GMR-MR bijeenkomst 

 

MR-cursus inplannen 

 

Verkiezingen 

 

Notulen: 

Status vrijwillige ouderbijdrage:  

Begin januari heeft de werkgroep een beleidsvoorstel ingediend bij het CvB. 

Binnenkort reageert het CvB  inhoudelijk hierop. In februari/maart  komt er weer een 

bijeenkomst voor de ouderraden en de directeuren. Tegen die tijd is er meer info 

over hoe het beleid rond de ouderbijdrage er daadwerkelijk gaat uitzien. De 

werkgroep doet haar best om een zo helder mogelijk beeld te schetsen en te 

communiceren. De GMR zou graag zo snel mogelijk een datum willen omdat er 

eventueel 1 of 2 leden bij de avond, ook op verzoek vanuit het CvB, aanwezig willen 

zijn. 

Vraag vanuit St. Maerte al meegenomen?  

 

2.1: GMR/MR bijeenkomst 8 april a.s.: 

Direct na de voorjaarsvakantie de uitnodiging versturen. Invulling van de avond: 

- Presentatie Inclusief onderwijs door Nicole en Anneke 

- Discussie in groepjes met terugkoppeling 

- Borrel  
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2.2: Cursus voor MR'en:  

De GMR wil volgend schooljaar naast de MR-basiscursus een verdiepende cursus 

aanbieden voor de MR'en. De voorkeur gaat uit naar de cursus van het CNVO: 'Hoe 

beoordeel en adviseer je.' 

 

2.3: Opzet agenda GMR-vergaderingen 

Bij de GMR-CvB vergaderingen zullen de ingekomen stukken vanuit het CvB in het 

CvB-deel op de agenda komen.  Vragen/opmerkingen vanuit de GMR kunnen hierdoor 

meestal direct worden beantwoord. Het CvB en de GMR verwachten dat het 

besluitvormingsproces hierdoor efficiënter kan verlopen. Verder krijgen de GMR-

werkgroepen Financiën, P&O en Onderwijs&Kwaliteit het mandaat van de GMR-leden 

om besluiten te nemen. Dit betekent dat hun advies over voorgesteld beleid in de 

GMR wordt opgevolgd. Daarnaast wordt afgesproken dat de werkgroepen een verslag 

maken van het overleg over conceptbeleid. Dit verslag wordt als bijlage toegevoegd 

aan de agenda bij de GMR-vergaderingen. 

 

2.4. Voorstel resttermijn tussentijdse vacatures en verkiezingen 

De GMR-voorzitter licht toe dat ze samen met Anita en de ambtelijk secretaris bezig 

is om het GMR-reglement te herzien. Te zijner tijd zal het CvB de voorgenomen 

wijzigingen voorleggen ter instemming.  In verband met de aanstaande verkiezingen 

is nu de vraag of de GMR-leden kunnen instemmen met een wijziging in verband met 

de termijn van tussentijdse vacatures. De GMR wil voorkomen dat leden die 

tussentijds starten met een resttermijn van 2 jaar of minder zich voor de volgende 

termijn herkiesbaar moeten stellen. Om die reden gaan de GMR-leden akkoord met 

de volgende toevoeging  bij artikel 8 van het GMR-regelement: 

8.3 Een lid dat ter vervulling van een tussentijdse vacature intreedt in het rooster 

van zijn of haar voorganger en de resttermijn 2 jaar of minder is, hoeft zich voor de 

volgende termijn niet verkiesbaar te stellen. 

 

Verkiezingen:  

Voor zover nu bekend treden einde schooljaar 4 ouderleden af en zijn er geen 

vacatures in de personeelsgeleding 

Voor 4 vacatures in de oudergeleding komen er in het voorjaar verkiezingen. Het zou 

fijn zijn als de nieuwe leden ter kennismaking bij de laatste GMR-vergadering kunnen 

aansluiten. De verkiezingscommissie bestaat uit Victor en Vivian. 
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Ontvangen van CvB 

 

3.1 

 

Ter instemming 

 

3.1.1 

19:50 

Uitbreiding functiehuis (incl. aanvullende informatie) 

 

Notulen: 

De GMR-leden wilden voordat ze een besluit nemen eerst de matrix zien van de aard 

van de werkzaamheden. Als reactie hierop gaf het CvB aan dat de matrix is bedoeld 

voor de directeuren ter verduidelijking van de werkzaamheden van 

leerkrachtondersteuner B en behoort als extra bij de functieomschrijving. Dit staat 

los van de uitbreiding van het functiehuis zelf waarvoor instemming is gevraagd aan 

de personeelsgeleding. Functiebeschrijvingen zelf hoeven niet te worden voorgelegd 

aan de GMR. 

De GMR stemt in met de toevoeging van de functie leerkrachtondersteuner B. De GMR 
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ziet ook dat de uitbreiding van het functiehuis mogelijkheden geeft in de (nabije) 

toekomst rondom Anders Organiseren van het onderwijs en dat het bij kan dragen bij 

het oplossen van knelpunten bij het leerkrachttekort. 

 

Op deze manier kunnen zij worden niet beloond naar gelang de werkzaamheden die 

ze uitvoeren en kunnen de directeuren de leraarondersteuner specifieker inzetten. 

Aandachtspunt is de groepsverantwoordelijkheid als een duo-leerkracht er een 

leraarondersteuner B naast zich krijgt. In de praktijk wordt dit naar het idee van de 

GMR-leden veelal  goed opgelost. 

 

3.1.2 

20:00 

Gesprekkencyclus (incl. aanvullende informatie) 

 

Notulen: 

De GMR-voorzitter licht toe dat er in de vorige vergadering een misverstand was over 

de wijzigingen in de gesprekkencyclus. Voor zittende medewerkers worden in de 

gesprekkencyclus voortgangs-en ontwikkelgesprekken gehouden. Voor directeuren 

was nog een beoordelingsgesprek opgenomen. Met deze geactualiseerde versie wil 

INOS dezelfde gesprekkencyclus toepassen bij directeuren als voor medewerkers 

geldt 

De GMR-leden stemmen in. 

 

3.1.3 

20:10 

Aanwijsbeleid 

 

Notulen: 

Jeroen Koers en Ine van Benthem zijn bij dit agendapunt aangeschoven en lichtten 

het toe. Zij vertellen dat het aanwijsbeleid is geschreven om een objectief middel te 

hebben bij het verplicht overplaatsen van medewerkers naar een andere school. In 

de praktijk bleek het heel moeilijk om op basis van de goede argumenten een keuze 

te maken. Het beleid wordt pas ingezet als laatste redmiddel. In eerste instantie, en 

dat heeft de voorkeur, zal eerst geprobeerd worden om het te regelen op basis van 

vrijwilligheid. Op het moment dat uit de begroting blijkt dat krimp nodig is wordt het 

team hierbij aan de voorkant meegenomen. Over de boventalligheid worden van 

begin af aan gesprekken gevoerd. 

 

Het beleid is als pilot ingezet bij twee scholen die moesten krimpen. Bij de pilot is 

het team geïnformeerd over de grootte van de krimp en hoe INOS daar naar toe 

wilden. De ervaring was dat er rust ontstond in het team en ook de directeur vond 

het prettig doordat de weg ernaartoe inzichtelijk werd. Ook doordat de betreffende 

medewerker werd meegenomen in de argumenten en het kon volgen werd het een 

gezamenlijke opdracht. 

Voordeel van dit beleid is dat , als iemand in het uiterste geval echt overgeplaatst 

moet worden, dat het op alle INOS-scholen op dezelfde wijze gaat. 

 

In het beleid is het streven dat er per leeftijdscategorie ongeveer dezelfde wtf is. Dit 

kan betekenen dat er krimp is in verschillende leeftijdscategorieën. Er wordt niet 

uitgegaan van medewerkers met precies de gezochte wtf. Het kan dus dat de keuze 

onlogisch lijkt maar hiermee wel objectief is. 

Vanuit de GMR komt de opmerking dat de vacatures pas laat bekend zijn en omdat 

dit best wel vroeg in het jaar speelt is het lastig.  Personeelszaken licht toe dat INOS 

er niet aan ontkomt als er niemand vrijwillig vertrekt  zo vroeg aan te geven wie er 

bovenformatief is. Dan heeft diegene alle keus tussen de vacatures. De definitieve 

overplaatsing vindt pas in juli plaats. Tot het einde van het schooljaar wordt er 
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gekeken of de situatie nog bovenformatief is. 

 

Als de persoon nergens wordt aangenomen dan wordt diegene overgeplaatst naar de 

meest passende plek. Dat kan elke plek zijn ook Phoenix. Maar ook daarna zoekt INOS 

samen met de medewerker verder. 

 

De GMR stemt in met het aanwijsbeleid. Graag willen ze toetsen of dit in de praktijk 

ook zo wordt uitgevoerd. 

 

3.2 

 

Ter advies 

 

3.3 

 

Ter informatie 

 

3.3.1 

20:40 

Uitnodiging workshop medezeggenschap 

 

Notulen: 

Donderdag 22 februari a.s. van 13.30u - 16.30u krijgen de directeuren een workshop 

over medezeggenschap. Het CvB heeft de GMR-leden ook hiervoor uitgenodigd. 

Vanuit de GMR zullen Rens, Dinja, Judith en Marloes aansluiten. 
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Werkgroepen 

 

4.1 

20:45 

Financiën 

 

4.2 

20:55 

O&K 

 

4.3 

21:00 

P&O 
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21:05 

Ingekomen post 

 

Actiepunten: 

Zandberg parkeerproblemen 

 

PCPO Midden Brabant GMR 

 

AOB Onderwijsvisie 

 

Notulen: 

Parkeerproblemen rond de scholen: Het CvB is bezig met he formuleren van beleid. 

De GMR blijft dit volgen. 

 

AOB: De GMR ontving een uitnodiging vanuit het AOB voor een gesprek over de 

onderwijsvisie.  

De GMR laat de AOB weten dat we als GMR betrokken zijn en op de hoogte van de 

ontwikkelingen en dat we geïnformeerd worden door het CvB.  

 

GMR PCPO Midden-Brabant: De GMR van PCPO Midden -Brabant is benieuwd welke 

acties de GMR heeft ondernomen voor een beter klimaat in de scholen. De GMR-

voorzitter zal hierop een reactie geven met o.a. de tijdlijn van de acties en de 

huidige stand van zaken. 
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6 

21:20 

Verdieping 

 

7 

21:25 

Rondvraag en afsluiting 

 

Actiepunten: 

Etentje GMR 

 

Notulen: 

Agenderen bij GMR-CvB vergadering: thema postcodebeleid. 

 

Bezoek MR: Maykel is bij de MR van de Petrus en Paulusschool en de Josephschool 

geweest. Hij merkt dat de MR-leden het fijn vonden en hun vragen kwijt konden. 

Notulen van de GMR lezen ze aandachtig. 

 

 


